
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2018

z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 25 kwietnia
2018 r. w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski  o  godz.  15:30 otworzył  XXXVIII
sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył,
iż zgodnie z listą obecności  w sesji  uczestniczy 13 radnych,  co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

NIEOBECNI:
1. Mirosław Szmigiel  – radny Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.
2. Zbigniew Przybysz – Przewodniczący Radny Miejskiej w Dzierzgoniu

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
3. Alicja Podlewska – Sekretarz Gminy
4. Lech Zieliński – Kierownik Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
5. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
6. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
7. Marta Budzińska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu
8. Szewczun Jolanta – Przewodnicząca Rady Powiatu
9. Przybysz Katarzyna – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu
10. Szulga Wincenty – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bągarcie
11. Kulik Dominika – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku
12. Browarczyk Dariusz – Opiekun MRM
13. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności
                 /załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek obrad ,który Rada Miejska  
w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.

3) Przyjęcie  protokołu  z  XXXVI  sesji  Rady  Miejskiej   z  dnia  28  marca  2018  roku  

i XXXVII  uroczystej sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 7 kwietnia 2018  r.



4) Przedstawienie  informacji  z  działalności  Burmistrza  Dzierzgonia  w  okresie  między

sesjami:

a) przedstawienie informacji – ref. Burmistrz,

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

5) Wnioski i zapytania.

6)  Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Dzierzgoń za rok 2017.

a) przedstawienie informacji – ref. Dyrektor MOPS,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.

7) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Dzierzgoń  na  stałe  obwody
głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

8) Zatwierdzenie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy za 2018 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

9) Zatwierdzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej
położonej w obrębie Nowiec, gmina Dzierzgoń:

a)przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
gruntowej położonej w Dzierzgoniu:

a)przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c)dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
12) Wolne wnioski radnych.

13) Komunikaty Przewodniczącego Rady.

14) Zamknięcie sesji.



Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół  z  XXXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu  z  dnia  28  marca  2018  r.
i XXXVII uroczystej sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 7 kwietnia 2018 r. Rada
Miejska przyjęła jednomyślnie bez uwag.   

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności za okres między 
sesjami,          tj. od 22 marca 2018 r. do 24 kwietnia 2018 r.

/załącznik nr 4/

Ad punktu 5 porządku obrad

1. Wiesława  Grzegowska  -  zapytała  czy  byłaby  możliwość  zamontowania  widy  w  Urzędzie
Miejskim?

2. Ryszard  Świder  –  zapytał  czy  remonty  gwarancyjne  w  budynku  Straży
Pożarnej były już dokonywane? 

3. Tomasz Przybilski – zapytał co się dzieje z targowiskiem?
4. Mieczysław Link – zapytał czy już wiadomo kiedy będzie robiona droga na

Nowiec?
5. Mieszkaniec - Zbigniew Klemarczyk – poinformował, że Nadzór Budowlany

dał termin do końca kwietnia na remont budynku w którym zamieszkuje, a niewiele prac jest
zrobionych. Zapytał kiedy będę przeprowadzone prace remontowe?

6. Dariusz  Browarczyk  –  poinformował,  że  odbyła  się  czternasta  wycieczka
samorządowa  
do Warszawy , na którą pojechała młodzież.  Wycieczka została wpisana w obchody stulecia
niepodległości. Pan Dariusz Browarczyk podziękował Pani Burmistrz i Pani Skarbnik za pomoc
w organizacji  tego wyjazdu oraz podziękował Przewodniczącej Komisji  Oświaty – Wiesławie
Grzegowskiej, że uczestniczyła w tej wycieczce. 

7. Mieszkaniec – Stanisław Bednarski – zapytał czy na Osiedlu Westerplatte od
budynku  nr  110  
do nr 114 będzie zrobiona nawierzchnia asfaltowa? 

Ad punktu 6 porządku obrad

a) przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej  w Gminie  Dzierzgoń za rok 2017  
przedstawiła Dyrektor MOPS – Marta Budzińska.

                                                                                                                 /załącznik nr 5/ 

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższą informację.

Ad punktu 7 porządku obrad

b) przedstawienie  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Dzierzgoń  na  stałe  obwody
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych
przedstawiła Sekretarz – Alicja Podlewska

                                                                                                              /załącznik nr 6/



Nie podjęto dyskusji.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia
uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Dzierzgoń  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  
ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji  wyborczych  Rada  przyjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/314/2018
          /załącznik nr 7/

Ad punktu 8 porządku obrad

a) przedstawienie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy za 2018 rok przedstawiła
Skarbnik – Halina Redlin

                                                                                                              /załącznik nr 8/

b) Dariusz  Miszczuk  -  zapytał  czy  Klub  Sportowy  jest  już  rozliczony  ze  Szkołą
Podstawową w Dzierzgoniu?

Katarzyna  Przybysz  –  odpowiedziała,  iż  na  dzień  dzisiejszy  kwota  zaległości  
to 18 794,18 zł. Pieniądze, które ostatnio wpływają są księgowane na poczet 2015 roku,
są to zaległości z trzech lat.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany budżetu gminy za 2018 rok Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu
brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/315/2018
                                                                                                                     /załącznik nr 9/

Ad punktu 9 porządku obrad

a) przedstawienie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej
położonej  w  obrębie  Nowiec,  gmina  Dzierzgoń  przedstawił  p.o.  Kierownik  GK  –
Wojciech Budziński. 

                                                                                                                  /załącznik nr 10/

Nie podjęto dyskusji.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej położonej w obrębie Nowiec
Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/316/2018
                                                                                                                          /załącznik nr 11/

Ad punktu 10 porządku obrad

a) przedstawienie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
gruntowej  położonej  w  Dzierzgoniu  przedstawił  p.o.  Kierownik  GK  –  Wojciech
Budziński.

                                                                                                                  /załącznik nr 12/

Nie podjęto dyskusji.



Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Dzierzgoniu
Rada  przyjęła10  głosami  „za”  i  3  głosy  „wstrzymujące”.  W  głosowaniu  brało  udział  
13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/318/2018

                                                                                                                          /załącznik nr 13/

.Ad punktu 11 porządku obrad
1. Burmistrz – Elżbieta Domańska stwierdziła, iż na windę w Urzędzie Miejskim
by  trzeba  poszukać  środków,  pomyślimy  w  przyszłości.  Obecnie  pracownicy  Urzędu
schodzą  
na parter do interesantów.
2. Jerzy  Sulim  –  powiedział,  ze  wiosną  zostanie  przeprowadzony  przegląd
budynku  OSP  
z  Inspektorem  Nadzoru.  Wszelkie  usterki  zostaną  naprawione  w  ramach  gwarancji.
Najpierw  trzeba  przeprowadzić  przegląd  z  udziałem  Panów  z  Inspektor-u  Nadzoru,  
a później odbędą się naprawy wykonawcy.
3. Burmistrz – odniosła się do targowiska i poinformowała,  że został ogłoszony
drugi przetarg, wpłynęła oferta 1 535 000,00 zł. Podczas przetargu jeden z wykonawców
zapytał czy można zamienić nawierzchnię asfaltową na kostkę brukową. My wystąpiliśmy z
takim zapytaniem do Urzędu Marszałkowskiego. Dostaliśmy odpowiedz, która jest bardzo
ogólna i z niej konkretnie nie wynika czy można zamienić tą nawierzchnię czy nie. Została
podjęta decyzja o ogłoszeniu jeszcze jednego przetargu.  
Tomasz  Przybilski  –  zapytał  czy  gmina  nie  czekała  na  odpowiedź  z  Urzędu
Marszałkowskiego tylko został ogłoszony przetarg? 
Jerzy Sulim – dodał – iż procedura przetargowa polega na tym, że do specyfikacji na tym
etapie mogą wpłynąć zapytania i na takie zapytania udziela się odpowiedzi. Wnioskowana
zmiana nie jest zmianą istotną z punktu widzenia prawa budowlanego, utwardzenie czy jest
asfaltowe czy z  kostki  czy z  płyt  betonowych  nie  zmienia  istoty samego projektu i  nie
potrzeba zmieniać pozwolenia na budowę. Natomiast jeśli chodzi o Urząd Marszałkowski
oni mają swoją specyfikę działania. W odpowiedziach telefonicznych ustnych przyznają,  
że taka zmiana mogłaby mieć miejsce ale w pytaniu pisemnym nie odpowiadają wprost
tylko  bardzo  enigmatycznie,  że  to  będzie  przedmiotem  kontroli  po  rozstrzygnięciu
przetargu.  Doświadczenie  mówi  nam,  że  jeśli  jest  coś  niedopowiedziane  wprost
jednoznacznie, to rodzi niebezpieczeństwo, że potem dofinansowanie może zostać cofnięte 
i  gmina  poniesie  koszty  z  własnego  budżetu.  Dlatego  tamten  przetarg  został  uchylony  
i ogłoszony będzie nowy bez dopuszczania takiej zmiany w projekcie.
Tomasz Przybilski – zapytał co miał wykonawca w ofercie napisane w przedmiarze asfalt
czy polbruk?
Jerzy Sulim – dodał, iż dopuszczalna zmiana zmieniłaby także parametry.
Ryszard Świder – poprosił kopie pism wysłanych do Urzędu Marszałkowskiego?
Burmistrz – odpowiedziała, że oczywiście. Dodał, że jeśli chodzi o drogę Nowiec, terminy
będą ogłaszane po podpisaniu umów. Trzy umowy mamy podpisane. 
Jerzy Sulim – dodał, że terminy z wykonaniem są do 30 września, a kiedy firmy zaczną
wykonywać roboty to niestety nie wiemy.
4. Wojciech Budziński – stwierdził, iż remontem budynku w Budziszu powinien
zająć ZGKiM. Dodał,  że  jutro wystąpi  do Prezesa z  zapytaniem na jakim etapie  jest  to
zadanie. 
5. Burmistrz – poinformowała, że jeśli będą robione drogi to wystąpimy do nich z
prośbą o wycenę aby ten kawałek drogi zrobić. 



6. Tomasz Przybilski – odniósł się stawu Pana Blocha i jakie jest rozstrzygnięcie 
tej sprawy?
Wojciech  Budziński  –  poinformował,  iż  są  dwa  wnioski  osób  zainteresowanych  tych
stawem, musimy zorganizować przetarg.

Ad punktu 12 porządku obrad
1. Ryszard Świder – stwierdził, iż wybudowanie windy to są ogromne koszty, a pracownicy 
na pewno przyjmują petentów w sali narad, jest podjazd każdy może się do urzędu dostać.
Burmistrz – odpowiedział, że pracownicy schodzą na parter i przyjmują interesantów, nie ma 
z tym problemów.  
Wiesława  Grzegowska  –  dodała,  że  to  jest  prośba  mieszkańców,  bo  będą  chcieli  złożyć
wniosek na piśmie. Ja nie mówię, ze mamy wziąć te pieniądze z budżetu, ale można pozyskać
je z zewnątrz.

2. Bogdan Toporkiewicz – zwrócił uwagę na problem Klubu Sportowego, stwierdził,
że jako Komisja Rewizyjna podjęli próby aby doszło do spotkania pomiędzy Panią
Katarzyną  Przybysz  a  Prezesem  „Powiśla”  i  Panią  Burmistrz.  Te  zaległości
wynikają w większości z ogrzewania tych pomieszczeń, tam jest wiele niejasności.
Klub  Sportowy  posiada  pismo  gdzie  przekazuje  im  się  nieodpłatnie  te
pomieszczenia,  sytuacja  miała  być  wyjaśniona.  Stwierdził  również,  
że zmieniły się przepisy i szkoła nie może sprzedawać ciepła do klubu, czyli to jest
po prostu niezgodne z prawem. Tą sprawę trzeba po prostu wyjaśnić.

Burmistrz – dodała, że już kilka razy było umówione spotkanie ale nie doszło do skutku.

3. Emila Tkacz – złożyła wniosek o analizę nawierzchni ulicy Mickiewicza, jest tam
wiele płytek załamanych, robi się niebezpiecznie nie tylko dla ludzi starszych.

4. Sekretarz  –  przypomniała,  że  do  30  kwietnia  trzeba  złożyć  oświadczenia
majątkowe. 

Ad punktu 13 porządku obrad

Brak komunikatów

Ad punktu 14 porządku obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski
o godz16:07 zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                               Wiceprzewodniczący Rady:

Agnieszka Gumuła                      Grzegorz Murawski


